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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  6 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 16/2014 
Caràcter: ordinari 
Data: 26 de maig de 2014 
Horari: 19.00 h a 20.50 h 
Lloc: Centre Cívic de la Creu de Barberà 
 
 
Assistents 
 
Anna Carrasco Serrano, presidenta 
Antonia García Ecija, vocal del PSC 
Jesús Lafuente Gutiérrez, vocal del PSC 
Victor Motos Martín, vocal del PSC 
Conxita Membrives Gabaldá, vocal de l’AV de les Termes 
Juan Egea Zaguirre, vocal de l’AV Campoamor 
Lucía Aparicio Herranz, vocal de l’AV d’Espronceda 
Josep Guàrdia Anglès, vocal de les entitats de gent gran 
Susana Ruiz Espinosa, vocal de les entitats esportives 
Alejandro Vallet Baena, vocal de les entitats juvenils 
Joan Gasull i Embid, vocal de les entitats juvenils 
Elisabeth Pineda García, secretària delegada 
 
Altres assistents: 
 
Josep Escartin Laurito, Síndic Municipal de Greuges de Sabadell 
Olga Jiménez Palau, cap de Servei de Drets Civils i Ciutadania 
Carme Lazaro Tabalante, tècnica del Servei de Drets Civils i Ciutadania 
Antonio Carballo Bonet, membre de la xarxa d’agents antirumors 
Núria Oliva Viles, tècnica de territori del Districte 
Públic assistent 
 
 
Absents 
 
Andrés Montávez Gómez, vocal de les entitats culturals 
Moisés Morales Ruiz, vocal de les entitats educatives 
Mohamed Eddabouzi, vocal de les entitats del grup altres entitats 
José Luís González Jiménez, vocal dels centres d’ensenyament 
Sagrario Quiñones Ruiz, vocal dels centres d’atenció primària 
 
Excusen l’absència: 
 
Lluís Monge Presencia, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
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Luis Rosal Martínez, vocal del PP 
Roberto Abril Antón, vocal del PSC 
Anna López Muñoz, vocal de l’AV de la Creu de Barberà 
Gabriela Jiménez Alvarez, vocal de les entitats de comerciants 
Raquel Alcaide Lozano, representant de CIU (5%) 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta anterior. 
2. Memòria del Síndic Municipal de Greuges 2013. 
3. Teixint la convivència: xarxa antirumors de Sabadell. 
4. Ratificació o renovació del representant al Consell de Salut. 
5. Informació dels consells sectorials. 
6. Comunicacions. 
7. Torn obert de paraules. 
 
Tot i no existir a l’inici de la sessió, el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del 
Reglament municipal dels consells de districte de 30 d’abril de 1997, la presidenta, la Sra. 
Anna Carrasco, declara oberta la sessió. Es posposa el primer punt de l’ordre del dia a 
l’espera de la incorporació dels vocals necessaris per tenir el quòrum pertinent, la qual cosa 
s’aconsegueix poc temps després de l’inici de la sessió. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
2. Memòria del Síndic Municipal de Greuges 2013 
 

El Sr. Josep Escartin inicia la presentació recordant que el Síndic de Greuges és una 
institució independent de l’Ajuntament que té com objectiu la defensa del ciutadà davant 
una mala actuació de l’Administració local. 
 
El Síndic de Greuges va atendre durant l’any 2013 un total de 1.129 persones, gairebé 
50 més que l’any anterior. El Sr. Josep Escartin destaca que l’any 2013 han atès 
queixes de menors de 18 anys i recorda que no hi ha límit d’edat per accedir al servei. 
 
L’any 2013, el Síndic ha tancat un total de 183 expedients, fent recomanació a 
l’Ajuntament en 67 casos. L’Ajuntament ha acceptat 29 de les recomanacions fetes, no 
n’ha acceptat 11 i la resta estan pendents de resposta. Traduït en percentatges 
parlaríem d’un 43% de recomanacions acceptades, un 17% no acceptades i un 40%  
que resten pendents. 
 
Respecte a les temàtiques d’actuació dels 183 expedients resolts, destaquen les 
següents: 23 multes de trànsit, 20 sobre disciplina urbanística i 14 d’atenció social. 
 
El Sr. Josep Escartin explica que del total d’actuacions fetes pel Síndic, un 9% 
corresponen al districte sisè i han tractat sobre les matèries següents: 
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• Queixes sobre el pagament del servei de teleassistència. La principal i més 
recurrent en els últims anys és la reclamació del pagament dels serveis de 
telealarma. L’Ajuntament no l’havia cobrat durant un període perllongat de temps 
i insta de cop al pagament amb els retards corresponents. 

• Queixa de menors del barri per actuacions de l’administració fora del districte. 
• Queixes de bars per tancament fora d’hores, molèsties i danys. 
• Queixes de la grua, destaca un cas rocambolesc que s’ha resolt a favor de 

l’interessat amb la disculpa de l’Administració i el retorn dels diners amb els 
interessos meritats. 

• Llicències. 
• Disciplina urbanística. 
• Multes, per l’enviament de multes a un domicili on no hi viu l’infractor havent-hi 

sentència judicial de divorci. 
• Pastisseria. 
• Rostisseries, dos casos. Resolent que hi ha greuge pel retard de l’Administració. 
• Aires condicionats, tendals. 
• Carrils bici (en contra direcció). 

 
En el districte sisè el Síndic de Greuges ha fet 8 atencions presencials en el barri i 7 
atencions al Centre Cívic de la Creu de Barberà. La institució tanca l’any 2013 amb un 
estalvi aproximat de mil euros respecte el pressupost inicial. 
 
La Sra. Anna Carrasco obre un torn de preguntes. 
 
El Sr. Josep Guàrdia manifesta que havia estat usuari del servei i que fan molt bona 
feina i agraeix l’actuació del Sr. Josep Escartin en el seu cas concret. 
 
La Sra. Anna Carrasco pregunta quin és el districte que té més queixes. 
 
El Sr. Josep Escartin respon que el gruix de les actuacions pertany al districte primer ja 
que és el districte amb més habitants de Sabadell. Afegeix que el Síndic s’utilitza 
bastant en el districte primer per problemes de convivència i sobreocupació de serveis. 
En canvi en el districte sisè, tot i les característiques del barri, hi ha poca conflictivitat 
respecte la convivència. Hi ha queixes de la gent del barri, però moltes són de fora 
l`àmbit del mateix. 
 
En no haver-hi més preguntes, la Sra. Anna Carrasco agraeix l’assistència del Sr. Josep 
Escartin i dóna pas al següent punt de l’ordre del dia. 

 
 
1. Aprovació de l’acta anterior 
 

S’inicia la votació per conèixer si s’aprova l’esborrany de l’acta de la sessió anterior. 
L’acta de la sessió del ple del dia 17 de març de 2014 s’aprova per unanimitat dels 
assistents en votació ordinària. 

 
(19:07 Arriba la Sra. Susana Ruiz) 
(19:10 Arriben la Sra. Antonia Garcia i la Sra. Lucía Aparicio) 
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3. Teixint la convivència: xarxa antirumors de Sabadell 
 

La presentació del projecte xarxa antirumors de Sabadell la duen a terme la Sra. Olga 
Jiménez i la Sra. Carme Lázaro amb el suport d’una presentació powerpoint en anglès, 
ja que es tracta d’un projecte a nivell europeu però explicaran tots els punts en català 
perquè s’entengui bé. 
 
La Sra. Olga Jiménez explica que la realitat de Sabadell ha canviat molt al llarg dels 
anys. La quantitat de persones immigrades en l’última dècada ha incrementat la 
diversitat poblacional, però també hi ha varietat per gènere, per edat, sexual i cultural, 
entre altres. La Regidoria de Drets Civils i Nova Ciutadania treballa i gestiona aquesta 
diversitat a través del foment de la convivència i la generació de vincles interculturals. 
En aquest últim àmbit, Sabadell està integrat dins una xarxa europea que amb l’objectiu 
de lluitar contra el racisme i la xenofòbia posa en marxa el programa que es presenta. 
La Sra. Olga Jiménez recorda que a nivell de ciutat ja hi havia experiències prèvies. En 
aquest sentit, l’any 2004 es va crear la comissió de la convivència amb la pretensió de 
lluitar contra el racisme i la xenofòbia. 
 
(19:22 Arriba el Sr. Miquel Puig, el Sr. Juan López i el Sr. Juan Egea) 
 
El 2013 l’Ajuntament va tenir l’oportunitat de participar en un projecte pilot que pretenia 
crear una xarxa antirumors. La Sra. Olga Jiménez explica que els rumors, els prejudicis i 
els estereotips estan presents en la nostra societat i pel perill que suposen és important 
neutralitzar-los. Afegeix que el rumor és una opinió generada sense cap base 
fonamentada ni en fets, ni en dades i per tant, no és veritat, però que serveix per 
estigmatitzar tot un col·lectiu. Exemplifica amb un rumor molt estès: “Els comerços 
xinesos no paguen impostos”. 
 
L’àmbit de treball d’aquest projecte en concret és la immigració, amb una clara voluntat 
de la Comissió Europea de fer front al racisme. Els efectes del rumor poden ser molt  
perillosos i font de conflicte social i és amb l’objectiu de contrarestar-ne les 
conseqüències negatives que es forma una xarxa de ciutadans que actuen com a 
agents antirumors. 
 
El projecte inclou la detecció dels rumors de la ciutat, l’estudi dels mateixos i el treball 
d’un bon argumentari per desmentir-los i es forma els agents antirumors perquè actuïn i 
estenguin la xarxa antirumors. La Sra. Olga Jiménez fa esment dels sis rumors més 
habituals respecte a la població estrangera: 
 

• Els immigrants abusen de les ajudes socials. 
• Els immigrants abusen del sistema sanitari. 
• Hi ha un impacte negatiu de la immigració en el mercat de treball. 
• Hi ha un impacte negatiu de la immigració en les escoles. 
• Els immigrants no paguen taxes. 
• Els immigrants no tenen interès en integrar-se. 
 

Complementant l’estudi, s’ha fet una enquesta a una mostra representativa de joves en 
el Districte 4. L’elecció del grup respon a la percepció de diferència entre els problemes 
de convivència d’adults i joves. Tot i que no es disposa encara de l’anàlisi detallat, hi ha 
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un parell de dades significatives a considerar: per una banda no comparteixen la visió 
negativa en l’educació i, per l’altra, com a dada preocupant, un 16% dels joves justifica 
accions contra grups d’immigrants. 

 
(19:35 Arriba el Sr. Joan Gasull) 

 
La Sra. Olga Jiménez explica que dins la campanya d’activitats, la Junta de Portaveus 
va signar una declaració institucional que fou llegida en l’ofrena floral a les víctimes de 
l’holocaust en el santuari de la Salut. L’objectiu era fer un recordatori històric i convidar a 
la reflexió sobre els prejudicis dels anys trenta i les seves conseqüències. La 
presentació en l’àmbit de ciutat es farà el dia 27 de maig de 2014. 
 
El projecte és extensible fins al juny de 2015 i es continuaran realitzant cursos de xarxa 
antirumors. Altres activitats destacades són les següents: 
 

• l’Escola Sallarès i Pla ha realitzat un vídeo per explicar que la diversitat no 
afecta a l’èxit de l’escola (diversitat en positiu). 

• Curs d’agents específics per a persones de l’Ajuntament que es dediquen a 
atendre determinats col·lectius. 

• Curs de formadors per formar agents antirumors. 
• Curs d’agents antirumors específic per joves. 
• Rap de Moviment Contra el Racisme (cedit). 
• Presentació programa cuina 2.0, que consisteix en l’intercanvi de 

coneixements de cuina i noves tecnologies entre gent gran i gent jove 
nouvinguda. 

• Curs de diversitat gastronòmica (previst). 
• Jornades de perjudicis sobre la diversitat de culte. 
• Pàgina web amb els rumors, l’argumentari i la informació per ser agent. També 

està oberta a entitats. 
• Photocall i ruleta, dues activitats d’utilitat pels propis agents pensades per 

l’àmbit més lúdico-festiu. 
 
La Sra. Anna Carrasco pregunta si pot fer arribar aquest material per tal que el puguin 
oferir a les entitats. 
 
La Sra. Olga Jiménez respon que sí i afegeix que el projecte posa èmfasi en el tema 
videogràfic i que s’està preparant un vídeo de tot el projecte. 
 
La Sra. Olga Jiménez finalitza la seva presentació i dóna la paraula al Sr. Antonio 
Carballo perquè expliqui la part pràctica i l’experiència de ser agent antirumor. 
 
El Sr. Antonio Carballo planteja que el problema del rumor depèn de la seva magnitud i 
en funció de qui l’estengui es genera un problema més o menys gran. Afegeix que 
determinats establiments van molt bé com a font d’informació i llocs per neutralitzar els 
rumors, per exemple les farmàcies en el cas de gent gran. El Sr. Antonio Carballo 
aporta una experiència anterior en el districte de Ciutat Vella i explica que cal prendre 
consciència que de la mateixa manera que els immigrants que van venir en els anys 60 i 
70 s’han quedat, els nous immigrants també es quedaran i per tant, cal treballar en la 
integració. 
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(19:50 Arriba la Sra. Encarnació Circuns) 
 
El Sr. Antonio Carballo posa com exemple de treball la plaça de les Termes, en la qual 
no hi ha hagut cap conflicte en les festes dels últims cinc anys, mentre que fa anys la 
gent no gosava a anar-hi. 
 
El Sr. Juan Egea, respecte al rumor dels comerços xinesos, demana si tots els 
treballadors estan assegurats i si hi ha control. Manifesta que el seu establiment ha 
estat objecte d’inspecció tres vegades en poc temps. 
 
La Sra. Olga Jiménez respon que pot haver-hi situacions irregulars, de la mateixa 
manera que fa anys passava en els comerços de caire familiar autòctons, però que 
qualsevol establiment està subjecte a control per part de la inspecció laboral. 
 
El Sr. Juan López del públic assistent, opina que els rumors vénen de la incultura i de la 
manca d’interacció i considera més efectiu actuar sobre el col·lectiu objecte del rumor ja 
que l’impacte de l’agent antirumor és d’abast limitat. 
 
La Sra. Olga Jiménez comparteix l’opinió, però apunta que l’objectiu del programa és 
generar vincles. Afegeix l’exemple de l’Associació de Veïns d’Espronceda amb el taller 
per a dones subsaharianes que es va iniciar amb aquest col·lectiu i es va acabar fent 
conjunt. 
 
El Sr. Juan Egea discrepa respecte que la rumorologia estigui associada a un baix nivell 
cultural. 
 
El Sr. Juan López considera que cal diferenciar entre  la rumorologia fruit de la incultura 
i les actituds racistes que es poden trobar també en nivells socials elevats. 
 
La Sra. Anna Carrasco afegeix que en qualsevol cas cal valorar que és un projecte que 
suma. 
 
La Sra. Anna Carrasco pregunta la durada del curs. 
 
La Sra. Olga Jiménez respon que el curs té una durada de 4 dies en horari de 5 a 8 
hores i que està destinat a persones autòctones i nouvingudes. 
 
La Sra. Anna Carrasco pregunta si hi ha places limitades. 
 
La Sra. Olga Jiménez respon que l’aforament dels cursos és d’aproximadament 30 
persones. 
 
La Sra. Anna Carrasco pregunta si s’han previst cursos de reciclatge per als agents 
antirumors. 
 
La Sra. Olga Jiménez respon que hi ha vocació de continuïtat en funció de les noves 
necessitats que vagin sorgint. 
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La Sra. Susana Ruiz pregunta si s’han plantejat fer extensible aquest projecte a les 
escoles, ja que ella treballa amb nens i molta “informació” li arriba per mitjà dels pares, 
posa l’exemple de les queixes per l’entrega de carros als nens 
 
La Sra. Olga Jiménez respon que li sembla interessant l’aportació perquè és important 
arribar a les associacions de mares i pares. 
 
El Sr. Antonio Carballo respon, respecte del tema dels carros, que és una donació i 
repartiment que fa una entitat privada seguint els seus propis criteris i que l’Ajuntament 
no hi té res a veure. 
 
La Sra. Anna Carrasco anima els assistents que si els arriben rumors sobre 
l’administració els preguntin per evitar que s’estenguin informacions falses. 
 
El Sr. Josep Guàrdia explica el cas d’una immigrant que va formar un grup de dol i 
ensenya lecto-escriptura, com exemple de persona integrada i que fa coses per al bé de 
la ciutat. 
 
El Sr. Joan Gasull afegeix que és una professional sanitària que excedeix de les seves 
funcions. 
 
La Sra. Olga Jiménez explica que en el mes de juny es fa un acte de reconeixement per 
a les persones que han participat en els temes d’acollida i que és un acte dirigit tant a 
persones autòctones com nouvingudes. 
 
El Sr. Joan Gasull exposa que a vegades els treballadors de l’Administració s’enfronten 
a un problema quan els arriben “informacions” que potser són certes, però que en la 
seva posició de tècnics han d’obviar perquè la prioritat és l’atenció a l’infant o el jove. 
 
El Sr. Joan Gasull exposa un altre problema amb el que topen en el treball amb infants 
per temes religiosos: quan els familiars dels nens que practiquen el ramadà prioritzen 
que aquests no mengin. 
 
El Sr. Josep Escartin  recorda que el dret de l’infant està per sobre del dret de religió i 
que davant un infant desprotegit cal actuar. 
 
La Sra. Olga Jiménez afegeix que per norma abans de la pubertat/adolescència no es 
practica el ramadà, però que en qualsevol cas la diversitat religiosa és un tema 
relativament nou i que si bé s’ha estudiat i treballat en àmbits com el de sanitat o 
cementiris no s’ha fet igual en l’àmbit del lleure. 
 
El Sr. Joan Gasull afegeix que tampoc es pot donar de baixa del recurs, ja que es 
penalitzaria el nen. 
 
La Sra. Fernanda Navarro del públic assistent, pregunta respecte a la mutilació genital i 
la Sra. Olga Jiménez respon que aquesta pràctica és un delicte i que quan hi ha abús ja 
no estem davant d’un rumor. 
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La Sra. Olga Jiménez conclou que no podem categoritzar un col·lectiu pel que fa una 
persona. 
 
El Sr. Antonio Carballo afegeix que, en el cas del ramadà, un problema amb el qual es 
troben els educadors és que a l’hora que els nens poden menjar els restaurants estan 
tancats. Recorda però que tots, autòctons i nouvinguts, tenim dret i tenim deures i que 
cal posar en coneixement de la justícia les situacions de vulneració de drets però també 
les d’incompliment de deures. 
 
Finalitzada la presentació la Sra. Anna Carrasco agraeix l’assistència dels ponents i 
dóna pas al següent ordre del dia. 

 
(20:15 Marxen el Sr. Josep Escartin, la Sra. Olga Jíménez, la Sra. Carme Lazaro i el Sr. 
Antonio Carballo) 

 
 
4. Ratificació o renovació del representant al Consell de Salut 
 

La Sra. Anna Carrasco exposa que no hi ha representant al Consell de Salut i demana 
que si algú està interessat ho comuniqui al districte i en el proper Consell del Districte es 
vota. 
 
 

5. Informació dels consells sectorials 
 

La Sra. Anna Carrasco comenta que no n’hi ha hagut cap. 
 
 
6. Comunicacions 

 
Per error no es va fer l’apartat de comunicacions que eren les següents: 

 
• Bona valoració de la campanya de gossos. 
• Col·locació de nous contenidors pel reciclatge de l’oli. 

 
 
7. Torn obert de paraules 
 

La Sra. Anna Carrasco obre el torn de paraules. 
 
Pren la paraula el Sr. Juan López per fer la presentació del Sr. Miquel Puig com a 
integrant d’un grup de joves de Sabadell sud. 
 
El Sr. Miquel Puig exposa que forma part d’un grup de joves de Sabadell sud que 
practiquen basquet habitualment i que sempre s’han hagut de desplaçar amb les 
consegüents despeses econòmiques el que ha implicat que molts abandonessin el 
basquet. Arran d’aquesta problemàtica decideixen crear una entitat anomenada 
Sabadell Sud Club Bàsquet, amb l’objectiu que tothom tingui accés a la pràctica 
d’aquest esport mitjançant quotes assequibles. 
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La Sra. Anna Carrasco pregunta si estan constituïts com entitat. 
 
El Sr. Miquel Puig respon que estan en tràmits amb la Generalitat i que fins que no 
finalitzin aquests no es poden registrar en l’àmbit municipal. Afegeix que estan també en 
contacte amb el Departament de Benestar i família per tal d’aconseguir un local per la 
entitat. 
 
La Sra. Lucia Aparicio comenta que seria interessant que contactessin amb la 
Plataforma de Joves del Sector Sud que els poden ajudar. 
 
El Sr. Juan López afegeix que des de l’Associació de veïns de la Creu de Barberà van 
recolzar el projecte d’aquest joves perquè els consideren important i necessari pel barri i 
els hi preocupa trobar un espai on puguin dur a terme la seva activitat. 
 
El Sr. Miquel Puig explica que n’han informat a la Regidoria d’Esports i que estan 
pendents de presentar la instància i el document de recolzament de les associacions de 
veïns i coneixen els problemes d’alta ocupació. 
 
(20:25 Arriba el Sr. Alex Vallet) 
 
La Sra. Anna Carrasco agraeix l’assistència del Sr. Miquel Puig i l’anima a assistir a la 
resta de consells com a convidat mentre no estigui constituïda l’entitat. Celebra també la 
creació d’una nova entitat formada per gent jove i els hi ofereix el seu suport en allò que 
estigui a les seves mans. 
 
La Sra. Susana Ruiz explica que com a integrant d’una entitat esportiva coneix bé els 
problemes d’ocupació del pavelló sud, però manifestat que només dues entitats del barri 
l’utilitzen. Explica que a Sabadell hi ha quatre pavellons i les mateixes entitats els 
ocupen tots. Afegeix que tampoc entén que hi hagi un problema per disposar de pistes 
de basquet quan totes les escoles en tenen. 
  
El Sr. Miquel Puig respon que ells faran el tràmit de sol·licitud de pistes que finalitza el 
trenta de maig però que igualment no descarten altres opcions. 
 
La Sra. Susana Ruiz manifesta que el basquet no necessariament s’ha de practicar en 
un recinte tancat i el Sr. Juan Egea afegeix que certament potser caldria mirar les 
activitats i en funció d’aquestes establir les necessitats reals. 
 
La Sra. Anna Carrasco convida als assistents a que li facin arribar la  informació 
detallada dels problemes amb els que es troben les entitats ja que des del 
desconeixement és difícil buscar solucions. 
 
La Sra. Susana Ruiz explica un problema que afecta a la seva entitat, referent al fet que 
per realitzar la seva activitat com que es regeixen per la Llei de professionals de l’esport 
a l’hora de contractar s’han de limitar a professionals que compleixin els requisits i els 
han d’assegurar. Considera que hi ha desigualtat i que com a usuaris d’espai públic 
caldria equiparar els requeriments. 
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La Sra. Eli Pineda recorda que les entitats tenen drets i deures i que hi ha àmbits que no 
corresponen a l’Ajuntament. 
 
La Sra. Anna Carrasco explica que l’Ajuntament demana uns requeriments a les entitats 
i si aquestes els compleixen s’admeten, però el control de les contractacions i les altes 
correspon al Departament de Treball i a la Seguretat Social. 
 
El Sr. Joan Gasull exposa que el problema és que es posa en el mateix sac el Futbol 
Club Barcelona i el Club de Basquet Sabadell quan és evident que els recursos no són 
equiparables i per tant, tampoc ho poden ser les exigències. 
 
La Sra. Anna Carrasco convida també als assistents a denunciar les situacions que 
coneguin d’incompliment. 
 
El Sr. Juan Egea explica que per norma la gent no vol denunciar per no perjudicar però 
que en realitat és el que cal fer perquè és l’infractor el que perjudica. Explica el cas del 
bar de la Sabadellenca i els problemes que han tingut durant anys respecte els horaris 
de tancament, de sorolls i els aparcaments. 
 
La Sra. Antonia Garcia corrobora l’existència de molèsties als veïns amb aquest bar des 
de fa anys. 
 
La Sra. Anna Carrasco manifesta que desconeixia aquest fet i que des del districte 
s’esbrinarà si l’establiment compleix la normativa vigent. 
 
La Sra. Encarnació Circuns del públic assistent, fa una pregunta sobre l’increment dels 
preus dels nínxol de Sabadell. Explica que quan es va externalitzar el servei es va dir 
que això era privatitzar i no entén un increment de gairebé 6 euros en un moment que 
no hi ha cap increment salarial. 
 
La Sra. Anna Carrasco respon que es realitzarà la consulta i se li transmetrà la 
resposta. 
 
El Sr. Alex Vallet  explica que com entitat tenen experiència en temes d’assessorament 
a joves i en tramitar documentació. Afegeix que l’assegurança de la seva entitat és 
bastant àmplia i podria cobrir les activitats del Sabadell Sud Club Basquet. 
 
El Sr. Juan López pregunta pel tema dels horts i la Sra. Anna Carrasco i la Sra. Eli 
Pineda responen que s’està buscant data. 

 
 

Finalitzades les intervencions la presidenta, la Sra. Anna Carrasco, aixeca la sessió, de la 
qual, com a secretària delegada, estenc aquesta acta. 
 
La secretària delegada    Vist i plau 

La presidenta 


